
 

 
 

Mayor’s 2019 Financial Report 
 

The auditor’s financial report for 2017 shows a profit for the year of $143, 891. 

 

Major costs to the Municipality in 2019 are: 

 

• MRC Share   $   346, 282  

• Police Protection  $   180, 080 

• Roads and Transportation $1 331, 321  

 

 

Within the Fire Department, 2 candidates successfully completed Firefighter 1, and two are 

expected to graduate in 2019.  In addition, the Fire Department purchased a 1996 Ford Fire 

Rescue Truck to assist with firefighting operations.  

 

Road work on Aylmer Road was completed with the reconstruction and paving of the final 1.8 

km section.  Reconstruction in the amount of $199 455.45 was executed by Nugent Construction 

Inc. and Pavage Coco was awarded the tender for paving in the amount of $178, 877.22, which 

was subsidized in part by a grant in the amount of $45, 000 from the Provincial Liberal Party. The 

next road scheduled for reconstruction and paving is Ragged Chute from Route 148 to Sixth Line 

West (Caldwell sector).  

  

 

In terms of contracts for 2018, the primary ones were:  

  

✓ Kelly Brothers Equipment Rentals for snowplowing North of Route 148 in the amount of 

$152, 909.90; 

✓ Multi-Routes for the supply of calcium in the amount of $19, 556.66; 

✓ Petro Pontiac in the amount of $75, 056.00 for the supply of fuel and lubricants; 

✓ Tom Orr Cartage Construction for waste disposal in the amount of $73, 918.90 and 

recycling in the amount of $15, 461.69; 

✓ Ottawa River Flooring for pick-up of waste and recycling in the Norway Bay, Bristol 

Village, Pine Lodge and Pontiac Station areas for the summer months in the amount of 

$21, 933.45 for waste and $11, 488.95 for recycling. 

 

. 

The mill rate will be 0.65 / $100.00 of evaluation for 2019. 

 

The environmental fee will remain at $100 for all properties with a dwelling and at $50 for all 

property owners with vacant land.   

 

 

Mayor Brent Orr 

 



 
 

Rapport financier 2019 du Maire 
 

Le rapport du vérificateur financier indique un bénéfice de 143,891 $ pour l’année 2017. 

 

Les coûts importants à prévoir pour la Municipalité pour l’année 2019 sont: 

 

• Part de la MRC    346,282$ 

• Service de Police  180,080$ 

• Routes et transport           1,331,321$ 

 

Au sein du service des incendies, deux candidats ont terminé avec succès leur cours Opérateur 1 

et deux autres candidats compléteront leur diplôme en 2019.  En plus, le service des incendies a 

acheté en 2018, un camion de sauvetage Ford 1996 pour aider à la lutte contre l'incendie. 

  

Les travaux de construction du chemin Aylmer sont maintenant complétés. La reconstruction du 

dernier tronçon de 1,8 km a été exécutée par Nugent Construction Inc au montant de 199,455.45$ 

et le pavage à été attribué à la compagnie Pavage Coco au montant de 178,877.22$. Les travaux de 

pavage ont bénéficiés d’une subvention de 45,000$ en provenance du Partie Libéral Provincial. Les 

prochains travaux d’envergure de reconstruction et de pavage seront réalisés sur le chemin Ragged 

Chute, de la route 148 au chemin Sixth Line Ouest (secteur Caldwell). 

 

En termes de contrats pour 2018, les principaux acteurs étaient:  

 

✓ Kelly Brothers Equipment Rentals, pour le déneigement au nord de la Route 148 pour un 

montant de 152,909.90$;  

✓ Multi-Routes, fournisseur de calcium pour un montant de 19,556.66$;  

✓ Petro-Pontiac, fournisseur d’essence et lubrifiants pour un montant de 75,056.00$ 

✓ Tom Orr Cartage Construction, pour l’élimination des déchets 73,918.90$ et le recyclage 

15,461.69$;  

✓ Ottawa River Flooring, ont été mandaté pour la collecte des déchets à Norway Bay, au 

village de Bristol et les secteurs de Pine Lodge et Pontiac Station pour la saison estivale 

au montant de 21, 933.45$ et au montant 11, 488.95$ pour le recyclage.  

 

 

Pour 2019, les taxes municipales seront établies au taux de 0.65 /100.00$ de l’évaluation 

municipale.  

 

La taxe environnementale sera maintenue à 100.00$ pour toutes propriétés ayant une habitation et 

à 50.00$ pour toutes propriétés vacantes.   

 

 

 

Brent Orr, Maire 


